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írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

Egyetért-e azzal, hogy az amúgy is megcsappant állattartási kedvet növeln i
lehetne, ha ezek a vizsgálatok állami finanszírozással történnének? címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtan i

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

Országgyűlési képviselőként tartott fogadóórámon állattartók fordultak hozzám
azzal a kérdéssel, hogyan lehet, hogy Pest megyében az eljáró állatorvos pénz t
kér az elvégzett munkáért, míg a szomszédos megyékben ingyenes a sertések
kötelező vérvizsgálata. Azt sem értik, miként lehet, hogy az egyik megyében a z
állományok egy kis hányadából veszik a vért, a másikban minden egyedt ől .
Úgy gondolom, hogy célszer ű lenne a nehéz helyzetben lévő állatartók
érdekében egy országosan egységes rendszer kialakítása . Az állattartók
versenyképesebbé tétele érdekében, mindenképpen megfontolandó, hog y
érdemes lenne-e az ilyen kötelező, rendeletileg is szabályozott, az országos
érdeket is szolgáló akciókat állami pénzből finanszírozni .
Kérdezem Miniszter Urat :
Mi indokolja, hogy országosan nem egységes az eljárás ?
Egyetért-e azzal, hogy az amúgy is megcsappant állattartási kedvet növelni
lehetne, ha ezek a vizsgálatok állami finanszírozással történnének?
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